

## الجموعة العربية الأردنية للتأميس شرع.

## Arab Jordanian Insurance Group P.L.c.

التاريخ: 2018/04/29 الإشارة:2018/101/100

السادة بورصة عمان - سوق الأوراق المالية المحترمين

تحيه واحتراماً ،،

بناءاً على اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنعقد بتاريخ 2018/4/29، يرجى الإفادة بما يلي:

- 1) تم مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المالية 2017 والخطه المستقبلية للشركة.
  - 2) تم سماع تقرير مدقق حسابات الشركة عن السنة المالية 2017.
  - 3) تمت مناقشة الميزانية وقائمة الدخل للسنة المالية 2017 والمصادقة عليهما.
  - 4) تم إبراء ذمة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة وفق حدود القانون عن السنة المالية 2017.
- 5) تم انتخاب مدققي حسابات للشركة لسنة 2018 وهم السادة/ غوشه وشركاه وسيتم تحديد أتعابهم من قبل مجلس الإدارة.
  - 6) اية امور اخرى:
  - تم تعيين شركة برايتون للتطوير العقاري عضو في الشركة ويمثلها سرى طه الحراحشة والمصادقة عليه.
    - تم تعيين شركة المي للتجارة العامة عضو في الشركة ويمثلها سلوى موسى عمرو والمصادقة عليه.
      - 7) انتهى الاجتماع بتاريخه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

شركة المجموعة العربية الاردنية التأمين

The state of the s

1: Jila 2: A: Aii.

هات: ۱۱۲۲۹۱ (۶-۹۶۲) فاكس: ۹۶۲۹۳۱ (۶-۹۶۲) ص.ب. ۸۵۲۰۹۵ عمان ۱۱۱۸۶ - الأسردن



## الجموعة العربية الأردنية للتأمين شرع. Arab Jordanian Insurance Group P.Lc.

Date:29/04/2018 Signal:100/105/2018

## M/S Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange

Based on the Ordinary General Assembly meeting held on 29/4/2018, we are pleased to state the following:

- 1-The Report of Board of Directors has been discussed along with the activities of the Company during the year, and its future plans.
- 2- Discussed the Report of the Company's auditors for the financial year ended in 31/12/2017.
- 3- Discussed the balance sheet for the year ended in 31/12/2017 and certifying it
- 4- Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended in 31/12/2017.
- 5- Electing the Company's auditors for the next fiscal year 2018noting that M/S Ghoshe
- & Partners Company have been assigned and their remunerations or shall be determined by the board of directors.
- 6- Any other things:
- Brighton Real Estate Development Company has been appointed as a member of the company and represented by Sri Taha Al-Harrahsha.
- Al-Mei General Trading Company has been appointed a member of the company represented by Salwa Moussa Amr and approved.

Kindly accept our highly appreciation and respect

Arab Jordanian Insurance Group

76.R)

مات: ۲۱۲۲۲۱ (۱-۱۲۲ ناک : ۱۲۲۴۲ (۱-۲۲۲) م .... ۲۰۲۰۲۱ عماد: ۱۱۱۸۴ - الکردن